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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-17/2009 

 

 

Protokół Nr 63/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 6 października 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych 3-4 
 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji, po czym przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, 

który został przyjęty w głosowaniu (5 głosów – „za”, 0 – „przeciw, 0 – „wstrzymujących się”, 

jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu). 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   a) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu 

       Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Innowacyjny 

       program nauczania uczniów z zaburzeniami zachowania” finansowanego w ramach 

       Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja treści i metod 

       kształcenia – projekty konkursowe – druk nr 1304, 

   b) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu 

       Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Edukacja 

       w dobrym stylu” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

       Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty konkursowe – 

       druk nr 1305, 

    c) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków samorządowych przedszkoli 

        i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – druk nr 1312. 

2. Powołanie Zespołu ds. budżetu Miasta Krakowa na rok 2010. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

 

Ad. 1 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania 

    w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. 

   „Innowacyjny program nauczania uczniów z zaburzeniami zachowania” 

   finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie  

   3.3.4 Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty konkursowe – druk nr 1304 
 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Innowacyjny program nauczania 
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uczniów z zaburzeniami zachowania” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki, Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty 

konkursowe wg druku nr 1304 zwracając uwagę, że projekty w całości są finansowane 

ze środków unijnych, a program ten jest programem realizowanym w cyklu trzyletnim. 

Wyjaśnił także, że inicjatorem (pomysłodawcą) projektu jest dyrektor szkoły, a pisanie 

wniosku należy do Wydziału. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1304. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa 

do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Innowacyjny program nauczania uczniów 

z zaburzeniami zachowania” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki, Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty konkursowe 

– druk nr 1304. (Opinia Nr 137/2009 z 06.10.2009 r.). 

 

b) upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu 

   Gminy Miejskiej Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Edukacja w 

   dobrym stylu” finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

   Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty konkursowe – 

   druk nr 1305 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Krakowa do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej 

Kraków czynności związanych z realizacją zadania pn. „Edukacja w dobrym stylu” 

finansowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 3.3.4 

Modernizacja treści i metod kształcenia – projekty konkursowe wg druku nr 1305 

jednocześnie prosząc o odstąpienie od II czytania, aby można było jeszcze w tym roku 

uruchomić środki. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1305. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Krakowa 

do podejmowania i wykonywania w imieniu Gminy Miejskiej Kraków czynności 

związanych z realizacją zadania pn. „Edukacja w dobrym stylu” finansowanego 

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 3.3.4 Modernizacja 

treści i metod kształcenia – projekty konkursowe – druk nr 1305 (Opinia Nr 138/2009 

z 06.10.2009 r.). 

 

c) ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków samorządowych 

   przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – druk nr 1312 
 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omawiając projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków samorządowych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych wg druku nr 1312 przypomniał, że robią to co 

roku i zmiany są niewielkie. 

Komisja w głosowaniu: 6 głosów – „za” (jednomyślnie) pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1312. 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków 

samorządowych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych – 

druk nr 1312 (Opinia Nr 139. 
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Ad. 2 

Powołanie Zespołu ds. budżetu Miasta Krakowa na rok 2010 

 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek wyjaśnił sprawę powołania Zespołu ds. budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2010 przypominając, że pomysł ten sprawdził się w zeszłym roku. 

Zgodę na pracę w ww. Zespole wyrazili: Wojciech Hausner oraz Łukasz Słoniowski.  

Uzgodniono, że na jutrzejszej sesji Rady Miasta Krakowa (07.10.2009 r.) zostanie podjęta 

decyzja, co do pozostałych członków Zespołu. 

 

 

Ad. 3 

Sprawy bieżące 

 

Głos zabrali: 

Wojciech Hausner poruszył sprawę artykułu w Gazecie Krakowskiej dotyczącego Szkoły 

Podstawowej nr 6 zwracając uwagę, że miało być 5 klas, a są 3. 

Uzyskano wyjaśnienie od Jana Żądło Dyrektora Wydziału Edukacji, że dyrektorzy mogą 

stworzyć 3 klasy pierwsze, a oni w to nie ingerują. Pani Dyrektor mogła to zrobić w ramach 

posiadanego limitu. 

Łukasz Słniowski zwracając uwagę na artykuł w Gazecie Wyborczej dotyczący 

wyrównywania szans chciał wiedzieć, czy nie da się objąć tym programem większej grupy 

docelowej. 

Uzyskano wyjaśnienie od Jana Żądło Dyrektora Wydziału Edukacji, że wynika to z ilości 

posiadanych finansów i z przepisów unijnych, jak również, że ilość jest ograniczona przez 

możliwości programu. Program „Akademia” obejmuje dzieci wybitne gimnazjalne i licealne, 

ale postarają się wygospodarować pewną kwotę z zajęć pozalekcyjnych, aby uruchomić 

„Akademię” dla dzieci ze szkół podstawowych. 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek poruszył sprawę stypendiów studenckich. 

Dyrektor Jan Żądło wyjaśnił, przedstawiając stanowisko Wojewody, że Wojewoda uchylił 

uchwałę w sprawie stypendiów dla studentów i nagrody Słowikowskiego. Wobec 

powyższego do momentu rozstrzygnięcia sprawy zawieszają przyjmowanie wniosków. 

Mirosław Gilarski przedstawił informację z wyjazdu pilotażowego dla dyrektorów 

krakowskich gimnazjów na Ukrainę, w którym uczestniczył stwierdzając, że wyjazd, którego 

celem było to, aby licealiści mogli odwiedzać kresy wschodnie, odniósł pewny sukces. Co do 

inicjatywy w tej sprawie, uważa, że jest bardzo dobra, dlatego też należy zabezpieczyć środki 

na ten cel i wykorzystać kontakty. 

Marta Patena poruszyła sprawę środków zaplanowanych na ten cel., zwracając uwagę na 

kwotę 250 zł, którą płaci uczestnik stwierdzając, że jest to kwota za duża dla ucznia. 

Zaproponowała, aby zacząć od tego, że najpierw z każdego gimnazjum pojedzie jeden 

autokar. Ponadto chciała wiedzieć, czy jest szansa, aby w tym roku jeszcze ktoś wyjechał. 

Zdaniem Mirosława Gilarskiego koszt wyjazdu jest przesadzony, należy zrezygnować 

z drogich hoteli, skrócić trasę do najbardziej rozpoznawalnych miejsc. Koszt może wynosić 

600-700 zł. 

Stosowanie do wyjaśnień Dyrektora Żądło zaplanowano 200 tys. zł, a koszt wyjazdu, 

to 50 tys. zł., w tym roku nie ma szans na wyjazd, a sprawa tego, jaka powinna być skala (ile 

młodzieży powinno wyjechać, jaką kwotę powinni płacić) jest to temat do dyskusji. Dyrektor 

placówki otrzymuje pewną pulę i on może różnicować kwotę. 

 

 

Ad. 4 

Oświadczenia, komunikaty 

 

Brak. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 16.045 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 


